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Jaarvergadering Datum 17 en 19 mei 2022  

Aanwezig: Voltallige bestuur en in Uden ruim 130 en in Steenwijk een kleine 60 leden. 

               

1) Opening. 

Voorzitter Jan Raaijmakers opent de vergaderingen met een welkom aan iedereen. In totaal 

190 personen wonen deze vergaderingen bij. 

De agendapunten van deze vergaderingen wordt ondersteund met de PowerPointpresentatie 

die op de site staat. 

Hoofdpunten daaruit zijn: 

- Aantal leden eind 2021 is 870 verdeeld over noord 304 en in zuid 566. 

- Aantal bestuursvergaderingen 2021 is 4. 

- We hebben afgelopen jaar overleg gehad met Achmea over de stand van zaken. Eerlijk gezegd 

was er weinig nieuws te melden maar Leo komt daar straks op terug. Er is nog steeds de 

afspraak dat alle oud-medewerkers van Agrifirm die met pensioen zijn gegaan van Achmea een 

mail of brief ontvangen over het bestaan en de activiteiten van Pensionada.  

 

2) Toelichting op de jaarrekening 

Peter van den Heuvel geeft d.m.v. Power Point een verklaring van de verschillende cijfers. 

- Begroting 2021, werkelijk 2021  

- Kosten alg. Vergadering 2021 is uiteraard laag omdat het een videovergadering was. 

- Het saldo op de bank per 31-12-2021 is € 26.866,83 

- Begroting 2022 bevat weer inkomsten omdat er zoals normaal contributie binnen komt dit 

jaar. Qua uitgaven zijn er een aantal kleine posten opgenomen. 

 

3) Kascommissie 

Tonny Kops heeft samen met Albert Jan Harkema de kas gecontroleerd en alles in orde 

bevonden. Het bestuur wordt decharge verleend voor het gevoerde beleid. 

Applaus als goedkeuring volgt. 

Albert Jan Harkema is aftredend en wordt bedankt voor zijn inzet gedurende de laatste jaren.  

Tijdens de vergadering meldt Ben van Raaij zich als kandidaat voor deze functie. 

 

4) Voorstel (her)benoeming bestuursleden 

Aftredend en niet herkiesbaar is: Peter van de Heuvel (penningmeester) Aan het einde van de 

vergadering heeft Jan nog lovende woorden voor Peter die 8 jaar heeft gefunctioneerd als 

onze penningmeester. Met een enveloppe en een mooie bos bloemen en applaus is de dank 

van ons allen uitgedrukt. 
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Als nieuwe penningmeester heeft Siny Scholte Aalbes-Schomaker zich kandidaat gesteld. 

Siny stelt zichzelf voor tijdens de vergadering en verteld dat ze al veel vrijwilligerswerk doet 

maar dat deze taak er nog wel bij kan. Ze wordt als penningmeester onder groot applaus 

gekozen. 

In 2023 is Jan Raaijmakers aftredend en niet herkiesbaar. Het bestuur gaat dus naarstig op 

zoek naar een nieuwe voorzitter. 

 

5) Gang van zaken pensioenen. 

Leo van Wijk geeft een toelichting op de laatste ontwikkelingen: 

- Toeslagendepot fluctueert en is 28 mei 2022 98,3 % 

- Adviescommissie Solidair Toeslagendepot ter toetsing en advisering van Interpolis 

- Naar aanleiding van vragen ontstaat er een discussie over de relatie met Achmea. Leo legt 

uit dat het resultaat van Achmea los staat van het resultaat van ons pensioen en 

toeslagendepot. Er is in het verleden gekozen voor deze opzet en beleggen in opties en die 

leveren nu eenmaal minder rendement op dan aandelen.  

- Er wordt niet gekort maar ook niet geïndexeerd. 

- Op de vraag of Achmea een keer tekst en uitleg kan geven over ons pensioen geeft Leo 

aan dat er jaarlijks overleg is met Achmea over ons pensioen en dat uitleg tijdens de 

vergadering niet veel zal veranderen.  

- Ook verwijst Leo naar de website www.interpolis.nl  >media>files>toeslagen-solidair-

pensioen en >media>files>adviescommissie-solidair-pensioen 

 

6) Toekomstige activiteiten 

- Website is eindelijk weer actief en daarop zal regelmatig nieuwe informatie gezet worden.  

- Ontwikkeling toeslagendepot blijven we volgen 

- Hoorrecht t.a.v besluiten Agrifirm gepensioneerden vallende onder nieuwe 

pensioenovereenkomst 

- Jaarlijks gesprek met Agrifirm over “ontwikkeling pensioenen 

- Jaarlijkse ledenvergadering die tevens dient als contactdag. 

 

Jaarvergadering Zuid 

 

7) Inleiding door de heer Mr. A.C.M. Teeuwen voorheen Notaris over  

Actualiteiten Testamenten 

- Beide soorten van testament zijn toegelicht te weten gewoon testament en het 

levenstestament. Vooral de laatste is nadrukkelijk aanbevolen. 

http://www.interpolis.nl/
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- Wat staat er in een levenstestament is behandeld aan de hand van vele voorbeelden. 

- Ook dat een dergelijk testament veel problemen kan voorkomen. Duidelijk is gemaakt wie 

er bijvoorbeeld wat doet en mag doen bij: uitval tijdens ziekte bij ziekte, bij (tijdelijke) 

afwezigheid, bij tijdelijk of blijvende onmogelijkheid om de wil te uiten (dement) 

- Bij een levenstestament hou je de regie in eigen hand. 

-  Wat staat er nog meer in. Denk aan wensen op medisch gebied, behandelgebod, 

behandelverbod, euthanasie en dementie. Maak altijd ook een afschrift voor arts of 

gevolmachtigde. Let op: overleg met arts!  

- Naar aanleiding van de vragen is duidelijk gemaakt dat een eigen geschreven testament 

problemen op kan leveren. Dus ga naar de notaris om het vast te laten leggen in het 

Centraal Levenstestamentenregister 

- Ook is het fiscaal voordeel met verschillende voorbeelden toegelicht. 

- Naar aanleiding van vragen is de erfbelasting toegelicht met verschillende 

rekenvoorbeelden. 

- Jan bedankt de heer Teeuwen met een fles wijn. 

- Presentatie op de website zetten 

 

8) Lunchpauze. 

 

9) Film Digitale ledenvergadering 2022. 

- Het was niet mogelijk dat een directielid een presentatie over de situatie bij Agrifirm kon 

geven. Met de film werd een inzicht gegeven hoe Agrifirm de verschillende sectoren 

ondersteund. In verband met de tijd is 60 % getoond. 

- De koppeling naar de film wordt op de website gezet zodat leden de hele film nog eens 

kunnen bekijken; 

 

Jaarvergadering Noord 

De inleiding van Jan en de uitleg van Peter zijn gelijk aan die van dinsdag 17 mei in Uden. 

10) Gang van zaken pensioenen 

Ook hier geeft Leo uitleg gelijk aan die van dinsdag 17 mei in Uden maar zijn er toch ook 

weer vragen. 

- Is er niet meer invloed mogelijk op het resultaat van de pensioenen? Nee, helaas is de 

invloed die wij kunnen uitoefenen minimaal i.v.m. de gestelde regels 

- Zijn opties een goede keuze? Opties zijn zeer speculatief maar zo is dat nu eenmaal in 

2013 besloten. 

- Extra inleg om eerder met pensioen te gaan wordt uitbetaald tot je 85 wordt. Het was beter 

geweest als dat sneller uitbetaald kan worden. Meer of hoger pensioen kan je alleen bij 

pensionering vast leggen en niet later.  

- Ook hier is weer uitgelegd dat ons pensioen los staat van het resultaat van Achmea. 
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11) Vragen 

- Kan onze vereniging misschien ook leuke uitjes als een excursie organiseren? Onze 

Vereniging is hier niet voor opgericht en zullen we dan ook niet gaan doen. 

-  

12) Presentatie Notaris Mr. Bart Lever 

Het verhaal van notaris Lever komt overeen met dat van Dhr. Teeuwen. 

- Schuiven met erfdeel, erfbelasting zo laag mogelijk houden, onterven en de wettelijke 

portie, eigen bijdragen bij opname in een verzorgingshuis. 

- Het levenstestament om zaken echt goed te regelen voor overlijden. 

- Een testament kost gemiddeld 600 of 700 euro. 

- Loop een testament gemiddeld elke 5 of 6 jaar een na. 

- Jan bedankt de heer Lever met een fles wijn. 

- Presentatie op de website zetten 

-  

13) Lezing Ruud Tijssens Director Public & Coöperatieve Affairs Royal Agrifirm Groupe 

Titel: Agrifirm in maatschappelijk debat. 

- De roerige tijden was het begin van het verhaal. Nederland beleeft op dit moment lastige 

tijden met veel onzekerheden. China is i.v.m. corona en Lockdown ook niet eenvoudig. In 

Oekraïne is de fabriek een poosje gesloten maar nu draait deze weer. Het voedseltekort en 

de hoge prijzen maken dat alles duur is geworden. 

- Tarwe i.p.v. soja? Heeft verbouwen van soja wel zin? De opbrengst van tarwe is per 

hectare hoger dan van soja. De import van eiwit wordt nu gestimuleerd door de EU en dat 

speelt een rol. 

- Er is geïnvesteerd in de Coöperatie. De statuten zijn hiervoor aangepast. Er moet meer 

gedaan worden aan de gezondheid van de sector, het leveren van kennisontwikkeling en 

het maatschappelijk draagvlak van de sector. 

- Hoe? Verantwoorde grondstoffen toepassen. Integere bedrijfsvoering en maatschappelijk 

ondernemen. PR en integrale aanpak. 

- Waarom? Het moet vooral anders voor de toekomstige generatie.  

- De coöperatie heeft daarom nieuwe doelen gesteld.  

- Het verdienvermogen van de boer is een speerpunt. 

- Daarnaast kijken naar gewasbescherming, meststoffen en herkomst grondstoffen. 

De vraag is: Wat wil je bereiken en bij wie moet je dan zijn. 

- Binnen de mengvoedersector is het nog moeilijk om hieraan samen te werken maar binnen 

de akkerbouw gaat dat al een stuk beter. 

- Jan bedankt Ruud met een fles wijn. 
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14) Sluiting 17 en 19 mei 

Tijdens beide vergaderingen wordt er aandacht besteed aan het vertrek van Peter als 

penningmeester met een enveloppe met inhoud en een mooie bos bloemen. 

 


